
 
Saapunut kirje / Kivitien siirto katualueelle / teknisen lautakunnan vastine 
 
Khall 08.05.2023 § 120  
  

Pyhäjoen kunnalle on 25.4.2023 saapunut kirje otsikon asiasta (oheismateriaalina) 
 

Ehdotus: 
Kunnanhallitus päättää pyytää teknisen lautakunnan vastineen kirjeen johdosta 
30.6.2023 mennessä. 
 
Päätös: 
Kunnanhallitus hyväksyi ehdotuksen. 
__________ 

 
 
 
 
Teknltk 27.06.2023 § 48  
  

 
Oheismateriaalina olevassa kirjeessä esitetään seuraavat Kivitiehen liittyvät 
huomiot: 
 
Kivitietä ei toteutettu tiesuunnitelman mukaisesti 
 
Kivitien katusuunnitelma on laadittu voimassa olevan asemakaavan mukaisesti ja 
se on ollut nähtävillä Pyhäjoen kunnan teknisellä osastolla sekä Pyhäjoen kunnan 
verkkosivuilla ajalla 1.2.2021 – 15.2.2021. Suunnitelma on hyväksytty teknisen 
lautakunnan kokouksessa 23.2.2021 §15. Katusuunnitelma sijoittuu kaavan 
mukaiselle katualueelle ja vuonna 2022 tehtyjen tarkemittaisten (oheismateriaalina) 
ja 20.6.23 tehdyn maastokatselmuksen mukaan katu on toteutettu oikealle 
paikalleen. 
 
Suunnitelman toteuttamiseen tarvittavassa maanmittauslaitoksen 
lunastustoimituksessa 9.9.2021 on otettu haltuun ja lunastettu katualueen yksityiset 
alueet kolmelta kiinteistönomistajalta. Rajapyykit Maanmittauslaitos on asentanut 
lunastustoimituksen yhteydessä (toimituksen pöytäkirja liitteineen 
oheismateriaalina). Korvaukset on maksettu sopimuksen mukaisesti, jonka jälkeen 
alue on siirtynyt kunnan omistukseen ja sitä on kaavan käytetty suunnitelman 
mukaisesti. Yksi rajapyykki on murskeiden alla liittymän kohdalla, mutta sen 
paikka löytyy digitaalisesti. Muut ovat tallella. 
 
Vesihuoltosuunnitelma 
Vesihuoltosuunnitelmaa muutettiin Pyhäjokisuun Vesi Oy:n toimesta ennen 
tarjouspyyntöä siten, että alkuosaa Ruukintien päästä ei rakennettu uudelleen, 
mutta kadun kulmauksesta eteenpäin linja siirrettiin katualueelle. Asia on sovittu 
vesiyhtiön ja kiinteistön omistajan kanssa. Pyhäjokisuun Vesi Oy:n lausunto on 
oheismateriaalina. 
 
Kiinteistön 4-144 liittymä 
Liittymä Kivitielle on ollut aiemminkin leveä ja kunta on antanut luvan toteuttaa 
uusikin liittymä yhtä leveänä, kunhan kiinteistönomistaja ja urakoitsija sopivat 
kustannuksista keskenään eikä se haittaa kadun muuta käyttöä. 
 



 
Päällystäminen ja viimeistelytyöt 
Kivitien päällystämistä ei ole suunniteltu vuodelle 2023, mutta 
yksivuotistarkastuksessa tullaan tekemään pieniä viimeistelytöitä mm. ojien 
korkeusaseman ja luiskien muotoilun osalta. Kirjeessä mainittua ojaa Maijalan 
puolelle ei suunnitelmiin kuulu. 

 
Ehdotus: 
 
Tekninen lautakunta päättää antaa vastineen kunnanhallitukselle selostusosan 
mukaisesti. 
 
Päätös: 
Lautakunta hyväksyi ehdotuksen. 
 
- - - - - - - - - 
Merkittiin, että lautakunnan jäsen Jari Luoto ilmoitti olevansa esteellinen ja poistui 
kokoushuoneesta tämän pykälän käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi klo 15.36-
15.44. 
__________ 

 
 
 
Tiedoksi: Kunnanhallitus 
Muutoksenhaku Ei muutoksenhakua 
 
 
 
Khall 14.08.2023 § 177    
23/10.03.01.01.01/2021  

 
 

Ehdotus: 
Kunnanhallitus  
- merkitsee tiedoksi teknisen lautakunnan vastauksen ja  
- lähettää vastauksen edelleen kirjeen lähettäjälle. 
 
Päätös: 
Kunnanhallitus hyväksyi ehdotuksen. 
__________ 

 
 


